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Billy:… Semjase, din dotter, hade en längre tid rödfärgat hår. Är det vanligt hos er, jag 
menar, att kvinnorna färgar håret? Vi samtalade även en gång om dessa ting, dock var vi 
inte utförliga nog. Du förklarade för mig, att kvinnorna hos er faktiskt gör det, dock visades
det inte, om de gör detta av rent medicinska grunder eller om det inte egentligen är 
skadligt för håret?

Ptaah:
206. Kvinnliga väsen hos oss färgar faktiskt då och då håret, eftersom en viss mängd 
fåfänga inte är att förneka dem.

207. Icke desto mindre emellertid är infärgningen av hår inte bara fåfängsbetingat, utan 
står förbundet med en medicinsk åtgärd.

208. Det är nämligen så:

209. Även om det inte mer inträffar att sjukdomar uppkommer, så betyder det inte, att 
vissa lidanden helt enkelt inte inträffar.

210. Dessa är dock av bagatellartad form, som t.ex. snuva.

211. Också allergier och ett fåtal andra bagatellartade sjukdomar är givna.

212. Alla dessa sjukdomar är ofta långdragna och kräver en längre behandling, som t.ex. 
även huvudvärk, vilket nu inte betyder, att det skulle fodras massor av medikamenter för 
deras behandling.

213. Mot varje symptom är bara ett läkemedel nödvändigt, som kommer att ge 
långtidsverkan.

214. Dessa läkemedel förtärs inte, injiceras inte eller insätts under några speciella 
omständigheter, utan de blir tillförda på ett hälsosamt sätt av helt ofarliga bärarsubstanser,
som även är blandade med neutrala och hälsoofarliga färgningsmedel, varmed håret så blir
infärgat.

Billy: Så då känner ni alltså till sjukdomar.



Ptaah:
215. Det handlar inte om egentliga sjukdomar i er mening, snarare om bagateller, som 
under livets gång uppkommit genom vissa omständigheter, genom att de berörda 
personerna blivit exponerade, när de t.ex. kommit i kontakt med skilda ting från 
främmande världar, som då utlöst lidandet.

216. Sådana lidanden är ändå egentligen alltid bara bagateller.

Billy: Då är er värld så att säga steril?

Ptaah:
217. Nej, människorna är immuna mot alla sjukdomar, som en gång gavs till vår planet.

218. Till stor grad är de också immuna mot sjukdomar från andra världar, men flera 
bagatellartade lidanden likväl som olyckor med bagatellartade följdtillstånd kan då och då 
inte undvikas, då dessa har sitt ursprung i era främmande världar.

Billy: Då insjuknar bara vissa personer, som besöker främmande världar, i bagatellartade 
lidanden?

Ptaah:

219. Det är riktigt.

220. Detta är därför grunden till, att vi med avseende på hälsan utövar stor försiktighet.

Billy: Nu förstår jag något bättre. Men hur kan t.ex. någon av er plötsligt lida av huvudvärk,
som verkar som migrän?

Ptaah:

221. Detta kan ske genom att man inandas en för oss mycket väl inandningsbar atmosfär, 
som däremot innehåller svagt giftiga gaser, som angriper vissa delar av våra nervsystem, 
som t.ex. har varit fallet med min dotter Semjase.

Billy: Men ni har ändå era utrustningar och apparaturer, som påvisar er sådana gaser osv., 
och att ni därmed sedan kan bära skyddskläder. 

Ptaah:
222. Förvisso, det är riktigt, men våra instrument å ena sidan kan bara fånga vissa 
delämnen, och sedan då analysera dem, som är oss bekanta.



223. Andra och för oss obekanta ämnen däremot kan inte bli omedelbart analyserade, då 
vi först måste undersöka deras sammansättning.

224. Dessutom så kan det förekomma, att vissa gaser osv. bara uppträder sträckvis eller per
område, och i så snabb form, att en motåtgärd knappast mer är möjlig.

225. Så kan det även hända, att sådana ämnen inandas då och då, som då snabbt kan få 
bestående följder, som vi då även genom förklarat sätt och vis behandlar.

Billy: Ett sådant behandlingssätt kan vi även genomföra på Jorden.

Ptaah:
226. Därtill är stor medicinsk kännedom nödvändig, eftersom håret där representerar och 
utgör en ytterst känslig faktor gällande energiutbytet och hälsan.

227. De vanliga hårfärgningsmedel som finns på Jorden är ytterst hälsoskadliga och förstör
med tidens gång även håret.

228. Alla jordiska hårinfärgningsmedel tenderar å ena sidan, att generera olika slag av 
cancer, varmed lymfkörtelcancer är den huvudsakliga formen, och å andra sidan förstör de 
kapaciteten och ledningsförmågan av de kosmisk-elektromagnetiska energierna.

Billy: Kan man förstå detta på ett procentmässigt sätt?

Ptaah:
229. Javisst, därom har vi exakta resultat.

230. Jordiska hårinfärgningsmedel förminskar flödet av den kosmisk-elektromagnetiska 
energin med 8,32 %, då naturfärgmedel är använda.

231. Vid kemiska färgmedel förminskas flödet av den kosmisk-elektromagnetiska energin 
med så mycket som 9,67 % och ofta även till nollpunkten.

Billy: Aha.
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Billy: … Semjase, deine Tochter, hatte lange Zeit rötlich gefärbte Haare. Ist das bei euch 
üblich, ich meine, dass Frauen die Haare einfärben? Wir sprachen zwar schon einmal über 
diese Dinge, doch waren wir nicht ausführlich genug. Du erklärtest mir, dass das Frauen bei
euch zwar machen, doch ging nicht daraus hervor, ob sie dieses nur aus rein medizinischen
Gründen tun und ob das nicht eigentlich schädlich ist für die Haare?

Ptaah:
206. Weibliche Wesen färben sich bei uns tatsächlich hie und da die Haare, denn eine 
gewisse Eitelkeit ist ihnen nicht abzusprechen.

207. Nichtsdestoweniger jedoch ist das Einfärben von Haaren nicht nur eitelkeitsbedingt, 
sondern stets verbunden mit einer medizinischen Massnahme.

208. Es ist nämlich so:

209. Auch wenn bei uns keine Krankheiten mehr in Erscheinung treten, so bedeutet das 
nicht, dass gewisse Leiden eben nicht doch noch zutage treten.

210. Diese jedoch sind bagateller Form, wie z.B. Schnupfen.

211. Auch Allergien und einige wenige andere bagatelle Krankheiten sind gegeben.

212. All diese Krankheiten sind oft langwierig und bedürfen einer längeren Behandlung, 
wie z.B. auch Kopfschmerzen, was nun aber nicht bedeutet, dass zu deren Behandlung viele
Medikamente erforderlich wären.

213. Pro Symptom ist nur ein Wirkstoff dagegen notwendig, der mit Langzeitwirkung 
abgegeben wird.

214. Diese Wirkstoffe werden nicht eingenommen, nicht injiziert und nicht durch spezielle 
Depotauflagen verabreicht, sondern sie werden in gesundheitlich absolut unbedenkliche 
Trägersubstanzen eingebracht, die mit ebenso neutralen und gesundheitsungefährlichen 
Färbmitteln vermischt werden, womit dann die Haare eingefärbt werden.

Billy: Dann kennt ihr also doch Krankheiten

Ptaah:
215. Es handelt sich nicht um eigentliche Krankheiten nach eurem Sinne, sondern um 
Bagatellen, die im Verlaufe des Lebens zutage treten durch irgendwelche Umstände, denen
die betreffenden Personen ausgesetzt sind, wenn sie auf fremden Welten z.B. mit 
irgendwelchen Dingen in Kontakt kommen, die dann das Leiden auslösen.

216. Solche Leiden sind aber wirklich stets nur Bagatellen, die zudem auf unserer Welt 
nicht mehr auftreten und also nicht mehr von Bedeutung sind.



Billy: Dann ist eure Welt sozusagen steril?

Ptaah:
217. Nein, die Menschen sind immun gegen alle Krankheiten, die einst auf unserem 
Planeten gegeben waren.

218. Weitestgehend sind sie auch immun gegen Krankheiten anderer Welten, doch 
verschiedene bagatelle? Leiden sowie Unfälle mit bagatellen Folgeerscheinungen können 
hie und da nicht vermieden werden,? wenn diese ihren Ursprung auf errafremden Planeten
haben.

Billy: Dann erkranken an den bagatellen Leiden nur solche Personen, die auch fremde 
Welten besuchen?

Ptaah:

219. Das ist richtig.

220. Das ist auch der Grund dafür, dass wir in bezug auf die Gesundheit grosse Vorsicht 
walten lassen.

Billy: Jetzt verstehe ich einiges besser. Wie aber kann z.B. jemand von euch plötzlich unter 
Kopfschmerzen leiden, die wie Migräne wirken?

Ptaah:

221. Das kann geschehen durch das Einatmen einer für uns sehr wohl atembaren 
Atmosphäre, die jedoch ?schwache giftige Gasanteile enthält, die gewisse Teile unseres 
Nervensystems angreifen, wie dies z.B. der Fall gewesen ist bei meiner Tochter Semjase.

Billy: Aber ihr habt doch eure Geräte und Apparaturen, die euch solche Giftgase usw. 
anzeigen, demgemäss ihr dann Schutzanzüge tragen könnt.

Ptaah:
222. Gewiss, das ist richtig, doch unsere Messgeräte können einerseits nur jene Stoffe 
erfassen und anzeigen, um sie dann zu analysieren, die uns bekannt sind.

223. Andere und auch uns unbekannte Stoffe allerdings können nicht auf Anhieb analysiert
werden, wenn wir deren Zusammensetzung erst ergründen müssen.

224. Ausserdem kann es vorkommen, dass gewisse Gase usw. nur strichweise oder 
gegendweise auftreten, und zwar in derart schneller Form, dass eine Gegenmassnahme 
kaum mehr möglich ist.



225. So kann es eben geschehen, dass hie und da solche Stoffe eingeatmet werden, die 
dann bleibende Folgen zeitigen können, die wir dann eben durch die erklärte Art und 
Weise behandeln.

Billy: Eine solche Behandlungsweise könnten wir ja auch auf der Erde durchführen.

Ptaah:
226. Dazu sind grosse medizinische Kenntnisse erforderlich, denn die Haare stellen einen 
äusserst empfindlichen Faktor des Energieaustausches und der Gesundheit dar.

227. Die auf der Erde üblichen Haareinfärbemittel sind äusserst gesundheitsschädigend 
und zerstören im Laufe der Zeit auch das Haar.

228. Alle irdischen Haareinfärbemittel tendieren einerseits dazu, Krebs verschiedenster Art 
zu erzeugen, wobei Lymphdrüsenkrebs die hauptsächlichste Form ist, und andererseits 
zerstören sie die Aufnahmefähigkeit und Leitfähigkeit für die kosmisch-
elektromagnetischen Energien.

Billy: Kann man das prozentmässig erfassen?

Ptaah:
229. Gewiss, darüber haben wir genaue Erkenntnisse:

230. Irdische Haareinfärbemittel verringern den Fluss kosmisch-elektromagnetischer 
Energien um 8,32%, wenn Naturfärbemittel verwendet werden.

231. Bei chemischen Färbemitteln verringert sich der Fluss der kosmisch-
elektromagnetischen Energien sogar um 9,67% und oft gar bis zum Nullpunkt.

Billy: Aha. …


